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Datum 

 

5 juni 2018 

Steller vragen 

 

M. Eshuis 

Over agendapunt 

 

Cie B&B 7 juni; onderzoek bestuurlijke toekomst 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

 
H4 

Voorzieningen niveau 

 P22. Voldoende betaalbare woningen. ‘in de huidige bestuurlijke constellatie is niet zoveel mogelijk in dit opzicht’. 

Waarom zou dat in een andere bestuurlijke constellatie wel mogelijk zijn binnen de gemeentegrenzen van Voorschoten? 

 

Antwoord: Dat is een terechte vraag. Ook in de andere bestuurlijke constellaties zijn de mogelijkheden beperkt. Wel is het zo 

dat in een zelfstandig Voorschoten waarschijnlijk meer wordt tegemoet gekomen aan de wens van omwonenden om 

vrijkomende plekken open en groen te houden; in een grotere gemeente zullen gemakkelijker impopulaire maatregelen worden 

getroffen (dit benoemen we ook expliciet bij de fusie-opties). 

 

Democratische legitimiteit en betrokkenheid 

 P 24. Effectieve kaderstelling raad is beperkt; tot op heden geen gedragen visie op regionale samenwerking en de 

toekomst WODV. Weinig richting gegeven aan dit type strategische visievorming. Wie zou hier het voortouw in moeten 

nemen, de raad of het college, of beiden? 

 

Antwoord: beide organen kunnen hierin het voortouw nemen, en blijkbaar is dit tot nu toe niet gebeurd.   

 

Nabijheid van het bestuur 

 P 24. Gemeentebesturen die niet op beleidsharmonisatie aansturen. Is het niet zo dat het aan de colleges is hierop te 

sturen? Het initiatief hiertoe zou toch in eerste instantie bij hen moeten liggen? 

 

Antwoord: Als er bij beide gemeentebesturen (raad en college) daadwerkelijk bereidheid is om tot beleidsharmonisatie te 

komen, is het inderdaad aan de colleges om hieraan uitvoering te geven. Het onderzoek levert echter een beeld op van twee 

gemeentebesturen die eraan hechten op allerlei terreinen een eigen koers te willen varen, en in de afgelopen jaren ook vrij 

weinig moeite hebben gedaan om tot gezamenlijk gedragen beleid te komen.  

 

Hfst 5   

 P 29. Derde kanttekening: Weliswaar meer (strategische en specialistische) capaciteit ter beschikking, maar er zal ook 

beduidend meer ambtelijke capaciteit nodig zijn voor de fusiegemeente. Is die specialistische capaciteit niet al in huis? 

Graag uitleg hierbij. 

 

Antwoord: Er zijn zeker beleidsstrategen en -specialisten in dienst binnen de WODV, maar ook in de huidige situatie niet 

altijd voldoende. Op p.18 van het rapport wordt hier een alinea aan gewijd.  

 

 T.a.v. de ‘bestuurlijke spaghetti’: Is bij het aangaan van de diverse samenwerkingsrelaties op dat moment nagedacht 

over wat de consequenties daarvan op langere termijn zijn? Zijn er op dat moment vragen gesteld over wat het effect 

van deelname in samenwerkingsverbanden in verschillende regio’s kan zijn. Zijn de risico’s daarvan op dat moment in 

kaart gebracht? 

  

Antwoord: Deze vraag is niet in algemene zin te beantwoorden. De vraag hangt samen met het ontbreken van een strategische 

visie op regionale samenwerking. Dat is het gevolg van een langjarig proces van geen keuzes willen of kunnen maken in dit 

opzicht. 
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Hfst 6  

P 41. Beduidend meer ambtelijke capaciteit nodig voor een nieuwe fusiegemeente. Is dit specialistische capaciteit in de regio 

Leiden niet al (deels) in huis? Graag toelichting hierop. 

 
Antwoord: Jazeker, die is al wel grotendeels in huis bij de gemeente Leiden. De kanttekening die op p. 41 wordt gemaakt, is 

dat er weliswaar beduidend meer ambtelijke capaciteit beschikbaar zal zijn in het geval van een fusie, maar dat de problemen 

c.q. uitdagingen ook groter zijn dan in het relatief kleine Voorschoten.  

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

Vragen zijn beantwoord door de onderzoekers. 

 
 

 

 

 


